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Dariusz Kołodziejczyk Otwock, dnia 3 września 2020 roku
Radny Powiatu Otwockiego

Pan Cezary Łukaszewski 
Starosta Powiatu 
Otwockiego
za pośrednictwem
Pan Piotr Kudlicki 
Przewodniczący Rady 
Powiatu

Zapytanie

Na podstawie art. 21 ust. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym 
kieruje zapytanie w sprawie dalszego funkcjonowania Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego 
mieszczącego się przy ulicy Batorego 44 w Otwocku w ramach Powiatowego Centrum Zdrowia 
w restrukturyzacji sp. z o.o.

Zakład Opiekuńczo - Leczniczy’ zgodnie z informacjami zawartymi w Rejestrze Podmiotów’ 
Wykonujących Działalność Leczniczą, rozpoczął działalność 20 grudnia 2016 roku. Jego 
uruchomienie było z jednej strony odpowiedzią na potrzeby lokalnej społeczności w zakresie opieki i 
pielęgnacji, w szczególności osób starszych. Z drugiej zaś formą działalności komercyjnej, dającą 
możliwość uzyskania dodatkowych środków finansowych. Mając na uwadze postępujące starzenie się 
społeczeństwa wydaje się, że zapotrzebowanie na tego typy usługi będzie rosnąć.

Dlatego też w związku z informacjami przekazywanymi przez mieszkańców Powiatu Otwockiego, iż 
są proszeni o przeniesienie osób bliskich, znajdujących się w ZOL - u jeszcze we wrześniu, do innych 
placówek w zw iązku z planowaną likwidacją, proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1) Czy Zarząd Powiatowego Centrum Zdrowia w restrukturyzacji sp. z o.o. wszczął procedurę 
likwidacji Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego mieszczącego się przy ulicy Batorego 44 w 
Otwocku? Jeżeli tak to jakie są przyczyny takiego działania?

2) Czy osoby mające umowy na świadczenie usług w zakresie płatnego pobytu w/w placówce 
otrzymały wypowiedzenia ze strony spółki? Jeżeli tak. to kto konkretnie w imieniu 
Powiatowego Centrum Zdrowia w restrukturyzacji sp. z o.o., podpisał stosowne dokumenty 
wypow iadające umowy, o których mowa powyżej?

3) Czy Zakład Opiekuńczo-Leczniczy’ jako komórka organizacyjna został ujęty w Regulaminie 
Organizacyjnym PCZ w restruktury zacji sp. z o.o.?

4) Jeżeli został ujęty, to czy do zmiany Regulaminu Organizacyjnego polegającej na likwidacji 
komórki organizacyjnej jaką jest ZOL. Zarząd spółki musi uzyskać zgodę innego organu 
spółki np. Rady Nadzorczej? Jeżeli tak. to czy złoży ł stosowny wniosek i uzyskał taką zgodę?

5) Czy fakt prowadzenia ZOL-u na zasadach komercyjnych i ewentualny rozwój tego typu 
działalności przez PCZ. był przedstawiany w dokumentach spółki, jako jeden z argumentów 
przemawiających na korzyść spółki, dający możliwość dalszego jej funkcjonowania np. w 
Planie restrukturyzacyjnym? Jeżeli tak to czy dokument z takim założeniem był 
przedstawiany przed podmiotami zewnętrznymi w celu uzyskania wsparcia finansowego np. 
kredytu bankowego?

6) Jaki był całkowity' koszt dostosowania pomieszczeń, w których znajduje się obecnie ZOL. a 
także ich wyposażenia?

7) Jakie jest obecnie obłożenie ZOL-, o którym mowa powyżej?
8) Dlaczego na stronie internetowej Powiatowego Centrum Zdrowia w restrukturyzacji sp. z o.o. 

nie ma żadnych materiałów reklamujących działalność komercyjną ZOL-u, tak by osoby 
zainteresowane, mogły się zapoznać ofertą w tym zakresie? I


